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Gemeenteraad van 26 februari 2024 
 

Aanwezig : R. Frans (Burgemeester), L. Bardyn (Schepen), L. Reyntjens (Schepen),  
V. Nonneman (Schepen), S. Demartelaere (Schepen), H. Jongenelen (Schepen), 
V. Dieltjens (Gemeenteraadslid), V. Kwick (Gemeenteraadslid), D. Logiest 
(Gemeenteraadslid), J. Kauwenberghs (Gemeenteraadslid), C. Van Haute 
(Gemeenteraadslid), L. Verschueren (Gemeenteraadslid), M. Elst 
(Gemeenteraadslid), R. Bastiaenssens (Gemeenteraadslid), J. Schouwaerts 
(Gemeenteraadslid - Voorzitter), P. Kloeck (Gemeenteraadslid), O. Maes 
(Gemeenteraadslid), I. Wouters (Gemeenteraadslid), T. Eysackers 
(Gemeenteraadslid), K. Van Gansen (Gemeenteraadslid), E. Beniest 
(Gemeenteraadslid), L. Matthysen (Gemeenteraadslid), S. Denis (Algemeen 
Directeur) 

Verontschuldigd : K. Dorikens (Gemeenteraadslid), M. Wouters (Gemeenteraadslid), F. Clee 
(Gemeenteraadslid) 

___________________________________________________________________________ 
 
Volgnummer: 01 
OPENBARE ZITTING 
 
 
Volgnummer: 01.01 
Verslag vorige zitting. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
Samenvatting 
De gemeenteraad keurde de notulen en het verslag van de vorige zitting op 22 januari 2024 goed. 
 
 
Feiten en doelstelling 
De vorige vergadering van de gemeenteraad had plaats op 22 januari 2024. Aan de raad wordt 
gevraagd om de notulen en het zittingsverslag goed te keuren. 
 
Adviezen 
n.v.t. 
 
Financiële weerslag 
Dit besluit heeft geen financiële gevolgen. 
 
Toepasselijke regelgeving 
DLB art. 40-41 
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Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

• Interne communicatie: nvt 

• Externe communicatie: publicatie website Stabroek 

Kindreflex 
Dit besluit heeft geen impact op de leefwereld van kinderen en jongeren. 
 
Bespreking: 

- Chris Van Haute, raadslid fractie Open VLD: In de vorige zitting werd voor wat betreft het 
overzicht van de subsidies aan verenigingen verwezen naar een besluit van het college van 
burgemeester en schepenen. Ik heb dat teruggevonden maar ik vind het moeilijk leesbaar. Ik 
zal dat verder bekijken en mijn vragen later persoonlijk stellen.  

 
Besluit 
De gemeenteraad keurt de notulen en het verslag van de vorige zitting op 22 januari 2024 goed. 
 
De gemeenteraad heeft als volgt gestemd: 

• 19 stemmen voor: Rik Frans, Liesbeth Bardyn, Ludo Reyntjens, Veerle Nonneman, Sarah 
Demartelaere, Herman Jongenelen, Victor Dieltjens, Veerle Kwick, Daniëlle Logiest, Jos 
Kauwenberghs, Ludo Verschueren, Manuel Elst, Rune Bastiaenssens, Jan Schouwaerts, Patrick 
Kloeck, Odette Maes, Thomas Eysackers, Koen Van Gansen, Lutgarde Matthysen 

• 3 onthoudingen: Chris Van Haute, Isabella Wouters, Evy Beniest  
 
 
 
Volgnummer: 01.02 
Huishoudelijk reglement begraafplaatsen. 
 
Burgerzaken - A. Broeckhoven 
R. Frans 
 
Samenvatting 
Een aanpassing aan het huishoudelijk reglement begraafplaatsen lag voor. Hierin werden o.m. 
bepalingen opgenomen over de inrichting van een urnenbos. Betreffende deze inrichting dient nog 
verder onderzoek te gebeuren. Om deze reden werd de behandeling van dit reglement uitgesteld 
naar een latere zitting.  
 
Feiten en doelstelling 
Het huidig huishoudelijk reglement op de begraafplaatsen werd goedgekeurd in de gemeenteraad 
van 16 december 2019. Op verzoek van de milieuraad besliste het college van burgemeester en 
schepenen om een stukje Elsenbos, grenzend aan de begraafplaats Vossenveld, in te richten als 
urnenbos. Om de ingebruikname en beheer van het urnenbos in goede banen te leiden, is het 
noodzakelijk om bepalingen hieromtrent op te nemen in het huishoudelijk reglement. 
In het verleden werd het politiereglement op de begraafplaatsen volledig opgenomen in het GAS-
reglement. In de laatste versie van het GAS-reglement werden enkele bepalingen echter niet meer 
vermeld. Het is daarom aangewezen om deze verdwenen bepalingen terug op te nemen in het 
huishoudelijk regelement. Het gaat dan specifiek over wanneer en wie er werken mogen uitvoeren 
op de begraafplaats en op welke dagen begravingen mogelijk zijn. 
  



Gemeentebestuur Stabroek Gemeenteraad 26 februari 2024 3 

Ook het tijdstip waarop een begraving mogelijk is, moet opnieuw in het huishoudelijk reglement 
opgenomen worden. Deze tijdstippen werden tijdelijk uitgebreid door het college van burgemeester 
en schepenen in zitting van 30 januari 2023. In dit reglement wordt die uitbreiding bestendigd. 
 
Specifieke aanpassingen: 
Artikel 1: wordt aangevuld met een aantal begrippen, ter verduidelijking. 
Artikel 3: ‘…het begraven van biologisch afbreekbare asurnen in het urnenbos…’ wordt toegevoegd. 
Artikel 4: het woord ‘paddenstoel’ wordt vervangen door de algemene term ‘kindercolumbarium’.  
Artikel 6: Het urnenbos wordt toegevoegd als begraafmogelijkheid op begraafplaats Vossenveld. 
Artikels 10,11 en 12 worden bijgevoegd nadat ze eerder uit het GAS-reglement verdwenen waren. 
Artikel 10 bepaalt de uren van begraving, artikel 11 zegt wanneer er niet begraven kan worden en 
artikel 12 geeft aan wanneer er werken mogen uitgevoerd worden door derden. 
Artikel : de verduidelijking ‘voorafgaand aan de verwijdering’ wordt toegevoegd. 
Artikel 19: De zin ‘… Er worden geen concessies verleend voor de begraving van biologisch 
afbreekbare urnen in het urnenbos.’ wordt toegevoegd. 
Artikel 21: de term ‘overlevend gezinslid’ werd toegevoegd 
Artikel 22: Het woord ‘onafgebroken’ wordt toegevoegd. 
Artikel 23: Volgende bepaling wordt toegevoegd: ‘ Een aangevraagde concessie waarvoor geen 
betaling ontvangen werd, zal beschouwd worden als een begraving in gewone lijn waarbij de 
bepalingen voor een niet geconcedeerd perceel van toepassing is.’ 
Artikel 25: de term ‘van de laatste begunstigde’ wordt toegevoegd. 
Artikel 29 Wordt voorzien. en 30: in deze artikels worden enkele verduidelijkingen aangebracht. 
Artikel 31: het woord ‘oorspronkelijke’ wordt toegevoegd aan de term aanvangsdatum. 
Artikel 34 tot en met artikel 37 wordt toegevoegd. Deze artikels bevatten de bepalingen van het 
urnenbos. 
De titel ‘ 6. Graftekens, beplanting en onderhoud.’ Wordt toegevoegd. 
Artikel 38: De zin ‘In het urnenbos mogen geen graftekens opgericht worden’ wordt toegevoegd. 
Artikel 39 en 40: De afmetingen werden aangepast naar de werkelijke afstanden. 
Artikel 42: Dit artikel gaat over de naamplaatjes op de herdenkingszuilen. De zin ‘De aanvraag moet 
gebeuren binnen 6 maanden na het overlijden’ wordt geschrapt. De zin ‘Een naamplaatje aanvragen 
is niet mogelijk wanneer de as verstrooid wordt na verval van een concessie en na einde van de 
grafrust.’ wordt toegevoegd. De zin ‘Op de begraafplaats Vossenveld is tevens een herdenkingszuil 
voorzien voor naamplaatjes ter hoogte van het urnenbos.’ 
Artikel 47: de bepaling ‘met toepassing van artikel 4 van de decreet’ wordt geschrapt. 
Artikel 51: de bepaling ‘na 15 jaar grafrust of na opruiming van vervallen concessies’ wordt 
geschrapt. 
 
Adviezen 
Advies milieuraad d.d. 27 november 2023: 
Het dagelijks bestuur kan zich grotendeels vinden in de aanpassingen van het reglement, maar wenst 
toch graag volgende aanvullingen aan te brengen : 
 

• Voor artikel 32, maar kan ook in artikel 1 : 
In het deksel van de urne kan een zaadje of een stekje van een inheemse boom geplaatst 
worden, zodat er op de plaats van begraving een herdenkingsbos kan ontstaan . 
→ Deze suggestie werd niet weerhouden omdat er begraven wordt in een bestaand bos. Stel 
dat het urnenbos was ingericht op een open stuk grond kan men op deze manier inderdaad 
een herdenkingsbos creëren. In de huidige context is de kans dat het zaadje of de stek 
effectief kan uitgroeien tot een boom klein.  
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Voor artikel 33 : 

• Alleen tijdens de afscheidsplechtigheid is het toegestaan dat een gemeentelijke 
aangestelde, de begrafenisondernemer en (minstens) één nabestaande  het urnenbos 
betreden. PS : door één lid werd er  gevraagd om meerdere nabestaanden toe te laten. 
→ Het urnenbos is in principe niet toegankelijk. Als toegift wordt toch één nabestaande 
toegelaten. De afscheidsplechtigheid dient plaats te hebben aan de ingang van het 
urnenbos.  

 
Graag nog een extra artikel : 

• Naar analogie met de strooiweide  een  gedenkzuil te voorzien waar plaatjes kunnen 
aangebracht worden (conform de modaliteiten voor de strooiweide) 
→ wordt voorzien (art. 42) 

• Alsook een infobord met de bedoeling en de geldende regels .  
→ Het is de intentie van de gemeente om bij het urnenbos infoborden te voorzien, maar dit 
hoeft niet opgenomen te worden in het reglement.  

 
Financiële weerslag 
Dit besluit heeft geen financiële gevolgen. 
 
Toepasselijke regelgeving 
DLB art. 56-57 
Het decreet van 16 januari 2004 op de begraafplaatsen en de lijkbezorging, en zijn wijzigingen. 
Omzendbrief BA-2006/03 van 10 maart 2006 betreffende de toepassing van het decreet van 16 
januari 2004 op de begraafplaatsen en de lijkbezorging en de uitvoeringsbesluiten. 
Besluit van de Vlaamse regering van 14 mei 2004 tot organisatie, inrichting en beheer van de 
begraafplaatsen en crematoria. 
 
Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

• Interne communicatie: dienst gemeentewerken en specifiek de begraafplaatsmedewerkers 
worden in kennis gesteld van het aangepaste reglement. 

• Externe communicatie: De begrafenisondernemers worden in kennis gesteld van het 
aangepaste reglement en de ingebruikname van het urnenbos. In samenwerking met de 
dienst informatie zal ook de burger op de hoogte gebracht worden. 

Kindreflex 
Dit besluit heeft geen impact op de leefwereld van kinderen en jongeren. 
 
Bespreking: 

- Chris Van Haute, raadslid fractie Open VLD: Werden de aanpassingen besproken met de 
begrafenisondernemers? Is er consensus over de uren dat er begrafenissen mogelijk zijn? 
Begraven kan maar tot 14 uur. Dat kan problemen geven bij verschillende diensten op 1 dag.  

- Rik Frans, burgemeester: Er was geen formeel overleg maar de uren zijn bepaald o.b.v. 
ervaring. Er zijn hier geen wijzigingen. Er wordt niet gewerkt à la tête du client. De 
begrafenisondernemers worden geïnformeerd over het reglement. Ieder moet zich aan dit 
reglement houden.  
Het is niet zo dat er maar tot 14 uur kan worden begraven, de laatste dienst kan nog 
aanvangen om 14 uur. Zo hebben onze werklieden nog voldoende tijd om de put af te 
dekken. Deze timing is afgestemd met de diensten.  
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- Evy Beniest, raadslid fractie Vooruit-Groen: Het urnenbos is een mooi initiatief. Ik lees in art. 
35 evenwel dat er maar 1 nabestaande mag meegaan naar de begraafplaats. Klopt dat? Dat 
zou betekenen dat nabestaanden niet naar de boom mogen komen, niet bij de uitvaartdienst 
en ook niet daarna. Hoe kijken jullie er tegenaan? In andere gemeenten zijn hier andere 
afspraken over. Er kan een krans aan de boom worden gelegd die na een week wordt 
weggenomen, de mensen kunnen ook daarna naar de boom komen en zo connectie maken 
met de plek… Vanuit het ethische willen we dit aankaarten. De begrafenisondernemers 
geven aan dat dit moet kunnen.  

- Rik Frans, burgemeester: Dat is de algemene regel. Het is niet de bedoeling dat mensen er 
rond lopen. Graven zijn niet zichtbaar. Men zou zo oneerbiedig op de plaats van een ander 
graf kunnen staan. Er worden geen naamplaatjes op de plaatsen van begraving gehangen. 

- Chris Van Haute, raadslid fractie Open VLD: Is dat bos al klaar? Bij andere is er een pad 
voorzien. 

- Rik Frans, burgemeester: Het bos is in orde, een pad is niet voorzien. Ik wil dat bekijken. We 
zullen dit punt uitstellen. We zullen te rade gaan voor wat betreft art. 35.  

- Manu Elst, raadslid fractie Vlaams Belang: Is er een herdenkingszuil? 
- Rik Frans, burgemeester: Ja, die komt er. 
- Odette Maes, raadslid fractie Vlaams Belang: In art. 22 staat dat de concessie kan gebeuren 

voor wie minstens 5 jaar onafgebroken in Stabroek heeft gewoond. Kan dat ook in de 
kinderjaren zijn? 

- Rik Frans, burgemeester: Je moet art. 22 samen lezen met art. 3. Deze passages zijn niet 
gewijzigd t.a.v. de huidige versie.  

 
Besluit 
De gemeenteraad besluit om het huishoudelijk reglement begraafplaatsen voor wat betreft art. 35 
verder te onderzoeken. Het reglement zal op een latere zitting van de gemeenteraad (aangepast) ter 
goedkeuring worden voorgelegd.  
 
De gemeenteraad heeft als volgt gestemd: 

• 22 stemmen voor: Rik Frans, Liesbeth Bardyn, Ludo Reyntjens, Veerle Nonneman, Sarah 
Demartelaere, Herman Jongenelen, Victor Dieltjens, Veerle Kwick, Daniëlle Logiest, Jos 
Kauwenberghs, Chris Van Haute, Ludo Verschueren, Manuel Elst, Rune Bastiaenssens, Jan 
Schouwaerts, Patrick Kloeck, Odette Maes, Isabella Wouters, Thomas Eysackers, Koen Van 
Gansen, Evy Beniest, Lutgarde Matthysen 

 
 
 
Volgnummer: 01.03 
Huishoudelijk reglement Biscuit. 
 
Socio culturele zaken - K. Pyl 
L. Bardyn 
 
Samenvatting 
Gemeente Stabroek is lid van de projectvereniging BiscUit, samen met andere gemeenten uit de 
regio. Deze projectvereniging heeft tot doel om meer service en kwaliteit te bieden op vlak van 
cultuur en bibliotheken en de samenwerking te bevorderen. De raad van bestuur van de 
projectvereniging maakte een huishoudelijk reglement op waarin de werkingsmodaliteiten van de 
raad van bestuur worden vastgelegd. De gemeenteraad nam hiervan kennis. 
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Feiten en doelstelling 
Gemeente Stabroek is lid van de projectvereniging BiscUit, samen met de gemeenten Brasschaat, 
Brecht, Essen, Kalmthout, Kapellen, Schilde, Schoten, Wijnegem en Wuustwezel. Deze 
projectvereniging heeft tot doel om meer service en kwaliteit te bieden op vlak van cultuur en 
bibliotheken en de samenwerking te bevorderen.  
 
De raad van bestuur van de projectvereniging maakte een huishoudelijk reglement op waarin de 
werkingsmodaliteiten van de raad van bestuur worden vastgelegd. Dat huishoudelijk reglement kan 
worden gewijzigd bij eenvoudige beslissing van stemgerechtigde leden van de raad van bestuur. 
 
Op de raad van bestuur van 22 september 2023 werd het huishoudelijke reglement goedgekeurd. De 
gemeenteraad dient hiervan in kennis te worden gesteld volgens de statuten neergelegd bij de griffie 
op 11 juni 2021, art. 8 Werkingsmodaliteiten.  

 
Adviezen 
n.v.t. 
 
Financiële weerslag 
De uitgave werd voorzien onder AC000205 -- Lokaal bestuur Stabroek is lid van diverse organisaties 
en overlegstructuren. Via dit netwerk worden -- VT -- RA000908 -- Lidmaatschapsbijdrage regionaal 
samenwerkingsverband Biscuit -- € 1.030,00 -- € 530,00 -- 2023/61560010/2/0703/ 
 
Toepasselijke regelgeving 
DLB art. 40-41 
 
Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

• Interne communicatie: n.v.t. 

• Externe communicatie: Biscuit. 

Kindreflex 
Dit besluit heeft geen impact over de leefwereld van kinderen en jongeren.  
 
Besluit 
De gemeenteraad neemt kennis van het huishoudelijk reglement van de projectvereniging BiscUiT.  
 
 
 
Volgnummer: 01.04 
Convenant Jeugdhuis 't Kot vzw. 
 
Jeugddienst - L. Daniels 
L. Bardyn 
 
Samenvatting 
In 2021 werd een convenant afgesloten tussen gemeente Stabroek en Jeugdhuis ’t Kot vzw. Naar 
aanleiding van het gebrek aan vrijwilligers om het jeugdhuis uit te baten wordt door de 
bestuursleden gevraagd om de convenant te beëindigen en om de vzw om te vormen tot een 
slapende vzw. De gemeenteraad ging akkoord om de convenant te beëindigen met onderlinge 
toestemming. De kleine zaal in het jeugdontmoetingscentrum in Hoevenen kan hierdoor terug 
opengesteld worden voor de verhuur. 
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Feiten en doelstelling 
In 2021 is er vanuit de gemeente een convenant opgesteld om de werking van Jeugdhuis ’t Kot vzw 
vast te leggen en de verwachtingen vanuit het lokaal bestuur Stabroek op papier te zetten. Deze 
convenant werd goedgekeurd door de gemeenteraad in zitting van 26 april 2021. 
 
Jeugdhuis ’t Kot vzw is gevestigd in de kleine zaal in het jeugdontmoetingscentrum in Hoevenen. In 
maart 2020 zou de werking een nieuwe start maken, met een nieuwe vrijwilligersploeg, maar door 
de coronacrisis en de lockdowns is deze nieuwe start lang uitgesteld geweest naar april 2021. 
 
Van de vrijwilligersploeg die in 2020 het jeugdhuis nieuw leven wou inblazen, is intussen de 
meerderheid gestopt. Er blijven momenteel nog twee vrijwilligers over die beiden ook aangeven dat 
de combinatie van een jeugdhuis open houden met enerzijds het werk en anderzijds een studie en de 
bijhorende stages niet haalbaar is. Vanuit deze vrijwilligers is aan de dienst Vrije Tijd de vraag gesteld 
om ondersteuning te krijgen bij het zoeken naar een nieuwe bestuursploeg. Via een enquête die is 
opgesteld vanuit de bestuursploeg en de dienst Vrije Tijd zijn er slechts 10 antwoorden verzameld en 
was er dus weinig tot geen interesse van nieuwe vrijwilligers om zich in te zetten om een 
jeugdhuiswerking uit te tekenen. Ook vanuit de jeugdraad is er momenteel weinig animo om de 
werking van Jeugdhuis ’t Kot vzw verder te zetten. Zonder vrijwilligersploeg is er geen 
jeugdhuiswerking. 
 
Daarom wordt voorgesteld om de convenant tussen gemeente Stabroek en Jeugdhuis ’t Kot in 
onderlinge overeenkomst te beëindigen, overeenkomstig art. 8 § 3 van het convenant. Jeugdhuis ’t 
Kot ziet hierdoor af van het exclusief gebruik van de kleine zaal van de JOS. Deze kan daardoor terug 
opengesteld worden voor verhuur aan particulieren en verenigingen vanaf midden maart 2024.  
 
Jeugdhuis ‘t Kot vzw blijft voorlopig wel bestaan, maar wordt een slapende vzw, dit is een keuze die 
de bestuursleden hebben gemaakt. Zo blijft de mogelijkheid bestaan om in de toekomst eventuele 
nieuwe pistes voor een jeugdhuiswerking te bewandelen. 
 
De gemeenteraad dient akkoord te gaan om de convenant te beëindigen bij onderlinge 
overeenkomst. 
Jeugdhuis Kot vzw blijft voorlopig wel bestaan, maar wordt een slapende vzw, dit is een keuze die de 
bestuursleden hebben gemaakt. Zo blijft de mogelijkheid bestaan om in de toekomst eventuele 
nieuwe pistes voor een jeugdhuiswerking te bewandelen. 
 
Adviezen 
N.v.t. 
 
Financiële weerslag 
Dit besluit heeft geen financiële gevolgen. 
 
Toepasselijke regelgeving 
DLB art. 40-41 
 
Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

• Interne communicatie: de vrijetijdsdienst contacteert de betrokken diensten 
(lokalenverhuur, poetsdienst) 

• Externe communicatie: de vrijetijdsdienst volgt de opruim en inventarisatie van Jeugdhuis ’t 
Kot vzw op en blijft hierover in contact staan met hen. 
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Kindreflex 
Dit besluit gaat over de doelgroep kinderen en jongeren, zie feiten en doelstellingen voor de impact 
op de leefwereld van kinderen en jongeren. 
 
Bespreking: 

- Chris Van Haute, raadslid fractie Open VLD: Wij zullen ons onthouden. Het is jammer dat er 
geen inzet is om het jeugdhuis te laten werken. De jeugd is redelijk underdog in de 
gemeente. Het is aan het bestuur om hier nieuw leven in te blazen.  

- Liesbeth Bardyn, schepen: Bij het begin van deze legislatuur waren er een tiental 
enthousiaste jongeren die opnieuw met het jeugdhuis wilden starten. Vanuit de gemeente 
hebben we dit praktisch en financieel ondersteund. De werking is evenwel stilaan 
uitgedoofd. Zij kregen intussen een andere focus: werken, studeren… Vervangers werden 
niet gevonden, er is zeker naar gezocht. Het momentum is er nu niet. Daarom is besloten om 
het jeugdhuis in sluimermodus te zetten. Zijn er op een moment wel jongeren die hier willen 
instappen dan kan er snel terug opgestart worden. Intussen komt het lokaal terug vrij voor 
andere gebruikers. De gemeente nam verschillende initiatieven naar jongeren toe: we 
hebben 2 inspraakorganen, m.n. De Redactie voor 10 tot 14-jarigen, en de jeugdraad voor 
jongeren vanaf 15 jaar, we organiseren Fort Fiësta en er is een KLJ Polder gestart. Jongeren 
zijn een moeilijke doelgroep.  

 
Besluit 
Art 1. 
De gemeenteraad keurt de beëindiging in onderlinge overeenkomst van de convenant met Jeugdhuis 
’t Kot vzw goed. 
 
Art 2. 
De gemeenteraad gaat akkoord om, na goedkeuring van de beëindiging van het convenant, de kleine 
zaal in de JOS terug open te stellen voor de verhuur. 
De gemeenteraad heeft als volgt gestemd: 

• 20 stemmen voor: Rik Frans, Liesbeth Bardyn, Ludo Reyntjens, Veerle Nonneman, Sarah 
Demartelaere, Herman Jongenelen, Victor Dieltjens, Veerle Kwick, Daniëlle Logiest, Jos 
Kauwenberghs, Ludo Verschueren, Manuel Elst, Rune Bastiaenssens, Jan Schouwaerts, Patrick 
Kloeck, Odette Maes, Thomas Eysackers, Koen Van Gansen, Evy Beniest, Lutgarde Matthysen 

• 2 onthoudingen: Chris Van Haute, Isabella Wouters  
 
 
 
Volgnummer: 01.05 
Vlaams Handhavingsplatform. 
 
Urbanisatiedienst - C. Aerts 
R. Frans 
 
Samenvatting 
Om alle informatie rond handhaving gecentraliseerd, uniform, real-time en beveiligd ter beschikking 
te kunnen stellen aan alle betrokken autoriteiten en instanties dient het bestuur aan te sluiten op het 
Vlaams Handhavingsplatform van de Vlaamse overheid. Deze aansluiting houdt de afsluiting in van 
een protocol tussen de gemeente en het Agentschap Justitie en Handhaving van de Vlaamse 
Gemeenschap. Bij dit protocol hoort een annex waardoor ook IGEAN,  aan wie de gemeente de 
opmaak van PV’s of verslagen van vaststelling heeft uitbesteed, toegang heeft tot dit platform. 
De gemeenteraad keurde het hierboven vermelde protocol en annex aan dit protocol goed. 
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Feiten en doelstelling 
Het gemeentebestuur ontving de vraag vanuit het kabinet van minister Demir voor de aansluiting op 
het Vlaams Handhavingsplatform (VHP) met als doel alle informatie rond handhaving 
gecentraliseerd, uniform, real-time en beveiligd ter beschikking te kunnen stellen aan alle betrokken 
autoriteiten en instanties.  
 
Het Kaderdecreet Vlaamse Handhaving heeft enerzijds tot doel om de Vlaamse handhavingsregels te 
stroomlijnen, en anderzijds om de Vlaamse handhaving te digitaliseren en informatiedeling toe te 
laten via het Vlaams Handhavingsplatform. 
Het kaderdecreet wordt maar van toepassing wanneer de sectorale regelgeving daarvoor kiest via 
een implementatiedecreet. In het zog van het nieuwe kaderdecreet wordt gewerkt aan een 
algemeen implementatiedecreet, waarmee o.a. het decreet algemene bepalingen milieubeleid 
(DABM) en de Vlaamse codex ruimtelijke ordening (VCRO) onder het kaderdecreet Vlaamse 
Handhaving wordt gebracht. Het ontwerp van dit algemeen implementatiedecreet werd op 26 mei 
2023 voor de tweede maal principieel goedgekeurd door de Vlaamse Regering. Na de ontvangst en 
verwerking van het advies van de Raad van State zal het door de Vlaamse Regering bij het parlement 
worden ingediend.  
 
Het kaderdecreet is wel direct toepasbaar voor o.a. de bepalingen m.b.t. het Vlaams 
Handhavingsplatform. Vanaf 25 maart 2024 moeten de verbalisanten en toezichthouders alle PV’s en 
verslagen van vaststelling in het kader van VCRO en DABM ingeven in het platform, met e-ID 
ondertekening. Het PV zal via het platform aan het parket, de beboetingsentiteit, de verdachten e.d. 
worden overgemaakt. 
Ook de gemeente zal voortaan via deze weg in kennis worden gesteld van de opmaak van een 
proces-verbaal door de intergemeentelijke verbalisant of toezichthouder.  
In de loop van de komende maanden worden er door Vlaanderen info- en trainingssessies voor het 
gebruik van het Vlaams Handhavingsplatform georganiseerd. 
 
Om aangesloten te worden op voornoemd platform en toegang te krijgen, dienen een aantal stappen 
te worden doorlopen, waaronder de goedkeuring van het bijhorend protocol en annex aan dit 
protocol door de gemeenteraad.   
Het annex aan het protocol is noodzakelijk, aangezien de gemeente de opmaak van PV’s of verslagen 
van vaststelling uitbesteedt aan de intergemeentelijke samenwerking (IGS) IGEAN Handhaving. De 
reden is dat de IGS-en vandaag geen rijksregistermachtiging hebben, in tegenstelling tot de steden en 
gemeenten, en dus enkel toegang kunnen krijgen tot het platform op basis van het protocol tussen 
het Agentschap Justitie en Handhaving en de gemeente, die op haar beurt een 
verwerkingsovereenkomst heeft met het IGS. Zonder dat annex krijgt IGEAN Handhaving geen 
toegang tot het handhavingsplatform. 
 
Adviezen 
Er werd advies gevraagd aan de functionaris voor gegevensbescherming (DPO). Dit advies zal gunstig 
zijn, maar er zijn nog enkele vragen in behandeling bij het Team Handhavingsplatform, waardoor nog 
geen advies kon worden afgeleverd.  
 
Financiële weerslag 
Dit besluit heeft geen financiële gevolgen. 
 
Toepasselijke regelgeving 
DLB art. 40-41. 
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Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

• Interne communicatie: De urbanisatie- en milieudienst volgen dit verder op. 

• Externe communicatie: Dit besluit wordt samen met het protocol en annex overgemaakt aan 
het VHP-team. 

 
Kindreflex 
Dit besluit heeft geen impact op de leefwereld van kinderen en jongeren. 
 
Besluit 
De gemeenteraad besluit goedkeuring te verlenen voor de aansluiting op het Vlaams 
Handhavingsplatform met als doel alle informatie rond handhaving gecentraliseerd, uniform, real-
time en beveiligd ter beschikking te kunnen stellen aan alle betrokken autoriteiten en instanties. Het 
bijhorend protocol en annex bij dit protocol voor de aansluiting op dit platform worden goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad heeft als volgt gestemd: 

• 22 stemmen voor: Rik Frans, Liesbeth Bardyn, Ludo Reyntjens, Veerle Nonneman, Sarah 
Demartelaere, Herman Jongenelen, Victor Dieltjens, Veerle Kwick, Daniëlle Logiest, Jos 
Kauwenberghs, Chris Van Haute, Ludo Verschueren, Manuel Elst, Rune Bastiaenssens, Jan 
Schouwaerts, Patrick Kloeck, Odette Maes, Isabella Wouters, Thomas Eysackers, Koen Van 
Gansen, Evy Beniest, Lutgarde Matthysen 

 
 
 
Volgnummer: 01.06 
Opzeg pacht grond naast sporthal Attenhoven. 
 
Urbanisatiedienst - N. Lannoy 
R. Frans 
 
Samenvatting 
De gemeente wenst de grond naast de sporthal Attenhoven, ten kadaster gekend sectie G nummer 
58/A, in eigendom van de gemeente, aan te wenden voor openbaar nut, meer bepaald de aanleg van 
een geboortebos. Het geboortebos vergroent de omgeving met positieve effecten op de inwoners. 
De aanleg van een geboortebos biedt verder kansen tot ontmoeting en gemeenschapsvorming. Deze 
grond wordt momenteel gepacht. De pachter ontwikkelt er landbouwactiviteiten wat tractorverkeer 
met zich meebrengt in de nabijheid van het nieuwe gebouw van GBS De Rekke dat onderdak geeft 
aan de kleuterschool. Dit wordt niet veilig geacht gezien hiervoor geen aparte toegang is voorzien en 
de tractor zich kan mengen met schoolgaande kinderen. Om deze redenen wenst de gemeente de 
pacht op te zeggen. De gemeenteraad keurde de opzeg van de pacht van deze grond goed. 
 
 
Feiten en doelstelling 
De gemeente wenst een geboortebos aan te planten op de grond naast de sporthal Attenhoven, ten 
kadaster gekend sectie G nummer 58/A, in eigendom van de gemeente. Deze grond wordt 
momenteel gepacht door de heer Lode Cerstiaens die er jaarlijks 225 EUR pachtvergoeding voor 
betaalt. De heer Cerstiaens ontwikkelt op deze grond landbouwactiviteiten wat tractorverkeer met 
zich meebrengt in de nabijheid van het nieuwe gebouw van GBS De Rekke dat onderdak geeft aan de 
kleuterschool. Dit wordt niet veilig geacht gezien hiervoor geen aparte toegang is voorzien en de 
tractor zich kan mengen met schoolgaande kinderen. 
Lode Cerstiaens stort sinds 2015 een pachtvergoeding aan de gemeente.  
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Opmerkelijk is wel dat de gemeente pas eigenaar is geworden van deze grond ingevolge een aankoop  
in 2020. De vorige eigenaar, IGEAN Dienstverlening, heeft nooit enige pachtvergoeding ontvangen. 
Besprekingen met de heer Lode Cerstiaens over een minnelijke opzeg van de pacht leverden niets op. 
De heer Cerstiaens wil zo lang mogelijk gebruik kunnen maken van de grond.  
De gemeente kan geen andere gronden in ruil geven om te bewerken omdat zij geen andere 
geschikte gronden meer in haar bezit heeft. Er zit dus niets anders op dat de pacht van de heer 
Cerstiaens op te zeggen.   
In de zitting van het college van burgemeester en schepenen van 21 augustus 2023 werd kennis 
genomen van de geplande opzeg. 
De gemeente wenst de pacht op te zeggen om de grond te gebruiken voor openbaar nut, meer 
bepaald de aanleg van een geboortebos. Dit bos zal een groene omgeving worden toegankelijk voor 
iedereen om te genieten van de natuur. Het gebied waarin het perceel gelegen is werd in het RUP nr. 
9 ‘deelplan C’ Blokwegvelden ingekleurd als recreatiezone en maakt aldus geen deel uit van agrarisch 
gebied.  
Het bos dat het bestuur wenst aan te leggen draagt bij tot een vergroening van de gemeente en het 
klimaat in het algemeen. De bebossing gebeurt niet in het kader van een verplichting tot 
compensatie, vermeld in artikel 90bis §2 van het Bosdecreet van 13 juni 1990.  
Deze geplande natuurrealisatie zal minstens 24 jaar worden aangehouden.  
 
Financiële weerslag 
De uitgave werd nog niet voorzien.  
 
Toepasselijke regelgeving 
DLB art. 40-41 
 
Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

Externe communicatie: een uittreksel wordt bezorgd aan de raadsman die de opzeg verder 
opvolgt. 

Kindreflex 
Dit besluit heeft volgende impact op de leefwereld van kinderen en jongeren: De aanplant van 
bomen vergroent de omgeving. Kinderen kunnen in een groene omgeving opgroeien en leven. Ze 
krijgen meer speelruimte in het groen, wat ook hun mentale gezondheid bevordert.  
 
Bespreking: 

- Chris Van Haute, raadslid fractie Open VLD: Een geboortebos is een mooi initiatief. Ik heb 
evenwel enkele kanttekeningen. Een argument dat wordt aangehaald is de veiligheid van de 
kinderen. Dat is de rollen omdraaien. De velden zijn er altijd geweest. Wij hebben hier een 
school gebouwd. Wij hadden er dan ook voor moeten zorgen dat de veiligheid wordt 
gegarandeerd. Een ander argument dat wordt aangehaald is de vergroening. Nu is de plaats 
ook groen. Dat we de grond niet konden ruilen tegen andere grond, omdat we die niet 
hebben, dat wisten we ook. Het bestuur zet iets in gang, maar is voorbijgegaan aan de 
consequenties voor bepaalde personen.  

- Manu Elst, raadslid fractie Vlaams Belang: Ik sta ook positief t.o.v. een geboortebos. Maar 
waarom moet dit tot een inkomstenverlies leiden van de pachter? Het bewerken van het 
veld, dat is maar enkele dagen per jaar en dat kan ook op niet-schooldagen. En wat de 
vergroening betreft: wat is er mis met een akker die ingezaaid is met een gewas? Dat 
behoort tot ons polders karakter. 
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- Rik Frans, burgemeester: Het betreffende stuk grond is geen landbouwgrond, wel 
recreatiegrond. De persoon heeft pacht betaald en we respecteren de regels die van 
toepassing zijn. Er is nooit een formele pachtovereenkomst geweest. De overeenkomst 
bestaat door het feit dat betrokkene geld heeft gestort aan de gemeente, die aanvaard heeft. 
Wij willen er nu graag een geboortebos van maken. Er werd reeds in gesprek gegaan met 
betrokkene. Wij hebben geen grond om te ruilen, de aangeboden stukken waren voor 
betrokkene te klein. De compensatie kan ook uit geldelijke middelen bestaan. Daarvoor dient 
een pachtopzegging. In dit kader kan een pachtopzeggingsvergoeding worden bepaald.  
 

Besluit 
De gemeenteraad keurt de opzeg van de pacht van de heer Cerstiaens van de grond gelegen naast de 
sporthal Attenhoven, ten kadaster gekend sectie G nummer 58/A, goed.  
Deze pacht wordt opgezegd om de grond te kunnen aanwenden voor openbaar nut, meer bepaald 
voor de aanleg van een geboortebos. Deze geplande natuurrealisatie gebeurt niet in het kader van 
een verplichting tot compensatie en zal minstens 24 jaar worden aangehouden.  
 
De gemeenteraad heeft als volgt gestemd: 

• 16 stemmen voor: Rik Frans, Liesbeth Bardyn, Ludo Reyntjens, Veerle Nonneman, Sarah 
Demartelaere, Herman Jongenelen, Veerle Kwick, Daniëlle Logiest, Jos Kauwenberghs, Ludo 
Verschueren, Rune Bastiaenssens, Jan Schouwaerts, Patrick Kloeck, Thomas Eysackers, Evy 
Beniest, Lutgarde Matthysen 

• 6 stemmen tegen: Victor Dieltjens, Chris Van Haute, Manuel Elst, Odette Maes, Isabella 
Wouters, Koen Van Gansen  

 
 
 
Volgnummer: 01.07 
Ontwerpakte kosteloze overdracht grond August Huybrechtslaan. 
 
Urbanisatiedienst - N. Lannoy 
R. Frans 
 
Samenvatting 
FLUVIUS ANTWERPEN wenst voor het Ontmoetingscentrum Schoem een distributiecabine  op te 
richten op een perceel grond gelegen aan de August Huybrechtslaan. Ingevolge de 
omgevingsvergunning dient deze grond kosteloos te worden overgedragen. De gemeenteraad 
keurde de ontwerpakte kosteloze grondoverdracht van een stuk grond aan de August 
Huybrechtslaan voor de oprichting van een distributiecabine, goed. 
 
 
Feiten en doelstelling 
Door notaris Pieter Boeynaems werd een ontwerp van akte opgemaakt houdende kosteloze 
grondafstand aan FLUVIUS ANTWERPEN gevestigd te Antwerpen-Deurne, Merksemsesteenweg 233, 
ingeschreven in het rechtspersonenregister te Antwerpen onder nummer 0212.704.370  
van een perceel grond gelegen aan de August Huybrechtslaan, ten kadaster gekend als deel van 
sectie G nummer 15 en door voorafgaandelijke perceelsidentificatie Lot 1 gekend onder nummer 
15/A voor een totale oppervlakte van 32 m². 
 
Deze afstand geschiedt in uitvoering van de omgevingsvergunning OMV+2021137723 van 21 februari 
2022 waarin FLUVIUS ANTWERPEN als voorwaarde oplegt dat de grond waarop de distributiecabine 
zal worden opgericht kosteloos moet worden overgedragen.  
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Dit ontwerp wordt thans aan de gemeenteraad voorgelegd ter goedkeuring. 
 
Financiële weerslag 
Dit besluit heeft geen financiële gevolgen. 
 
Toepasselijke regelgeving 
DLB art. 40-41 
 
Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

• Externe communicatie: een uittreksel wordt gehecht aan de notariële akte  

Kindreflex 
Dit besluit heeft geen impact op de leefwereld van kinderen en jongeren. 
 
Besluit 
De gemeenteraad keurt de opmaak van de ontwerpakte kosteloze grondoverdracht opgemaakt door 
notaris Pieter Boeynaems goedgekeurd.  Afstand wordt gedaan aan FLUVIUS ANTWERPEN gevestigd 
te Antwerpen-Deurne, Merksemsesteenweg 233, ingeschreven in het rechtspersonenregister te 
Antwerpen onder nummer 0212.704.370, van een perceel grond gelegen aan de August 
Huybrechtslaan, ten kadaster gekend als deel van sectie G nummer 15 en door voorafgaandelijke 
perceelsidentificatie Lot 1 gekend onder nummer 15/A voor een totale oppervlakte van 32 m². 
 
Deze afstand geschiedt in uitvoering van de omgevingsvergunning OMV+2021137723 van  
21 februari 2022 waarin FLUVIUS ANTWERPEN als voorwaarde oplegt dat de grond waarop de 
distributiecabine zal worden opgericht kosteloos moet worden overgedragen.  
De voorzitter van de gemeenteraad geeft hierbij volmacht aan burgemeester Rik Frans om deze akte 
te ondertekenen.  
De gemeenteraad heeft als volgt gestemd: 

• 22 stemmen voor: Rik Frans, Liesbeth Bardyn, Ludo Reyntjens, Veerle Nonneman, Sarah 
Demartelaere, Herman Jongenelen, Victor Dieltjens, Veerle Kwick, Daniëlle Logiest, Jos 
Kauwenberghs, Chris Van Haute, Ludo Verschueren, Manuel Elst, Rune Bastiaenssens, Jan 
Schouwaerts, Patrick Kloeck, Odette Maes, Isabella Wouters, Thomas Eysackers, Koen Van 
Gansen, Evy Beniest, Lutgarde Matthysen 

 
 
 
Volgnummer: 01.08 
Vraagstelling. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
Samenvatting 
De gemeenteraadsleden hebben de mogelijkheid om vragen te stellen. 
 
Feiten en doelstelling 
De gemeenteraadsleden hebben het recht aan het college van burgemeester en schepenen 
mondelinge en schriftelijke vragen te stellen, met betrekking tot de dossiers die tot de bevoegdheid 
van het college behoren, of dossiers die actueel zijn. 
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Schriftelijke vragen die ten laatste vijf dagen voor een zitting van de gemeenteraad worden gesteld 
met de vraag deze te beantwoorden op de volgende gemeenteraadszitting, worden tijdens deze 
zitting behandeld. 
 
Voor deze zitting werden volgende schriftelijke vragen ontvangen: 
 
Fractie Vlaams Belang 
 
Sociale woningen: problemen voor andersvaliden 
Uit cijfers bekend gemaakt door de Vlaams minister voor Wonen blijkt dat in onze gemeente slechts 
0% van de 191 sociale woningen zijn aangepast aan andersvaliden. 
Hoe verklaart het bestuur dit cijfer ? 
Welke initiatieven werden tijdens de huidige legislatuur genomen om de sociale woningen aan te 
passen ? 
Welke initiatieven zijn nog gepland ? 
 
Fractie Vooruit-GROEN 
 
1. Begijnhof onveilig  
Met de bouwwerken aan het Begijnhof is de verkeersituatie rond de kerk heel erg onveilig geworden 
gezien er erg veel cammionettes daar parkeren (zie foto) en aan- en afrijden. Gezien dit een 
doorgang is die vaak door voetgangers -en vaak ook kinderen (van en naar school)- wordt gebruikt, is 
het aangewezen om hier betere veiligheidsmaatregelen te treffen. Kan de gemeente hier 
verantwoordelijkheid opnemen en de situatie veiliger maken, vb. het verbieden van parkeren op 
deze plek en ze verwijzen naar het marktplein (en dit dan ook verbaliseren bij overtredingen) of  een 
afgescheiden doorgang voor voetgangers … ? 

 
 
2. Stand van zaken parking Ravenhof 
Gezien de grote wateroverlast op de nieuwe parking, wilden we graag weten of er iets gedaan werd 
door de aannemer om het overtallige water beter te af te voeren? 
 
3. Nieuwe vervoersplannen De Lijn 
In verschillende gemeenten hebben de nieuwe vervoersplannen van de lijn een grote negatieve 
impact op de bereikbaarheid van de gemeente met he openbaar vervoer. Hoe is dit gesteld voor 
Stabroek? Zijn er haltes en/of lijnen weggevallen ? 
 
4. Openbare laadpalen Stabroek 
Gezien meer en meer auto’s elektrisch rijden is het noodzakelijk om laadinfrastructuur te hebben in 
onze gemeente. Momenteel zijn er niet zoveel plekken waar er openbaar kan worden geladen en 
vaak staan er hier geen elektrische voertuigen (en staan ze dus niet te laden). Kan er voorzien 
worden in meer oplaadpunten verspreid over onze gemeente en kan er ook geverbaliseerd worden 
bij overtredingen ? Bovendien functioneert de laadpaal aan het Gemeentehuis (Sportweg) 
momenteel niet en dit verhoogt de druk op de andere openbare laadpunten…  
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5. Stand van zaken Nx 
Wat is nu de tijdslijn van de (al dan niet) aan te leggen Nx? 
 
Na afhandeling van de agenda van de openbare vergadering kunnen de raadsleden mondelinge 
vragen stellen over gemeentelijke aangelegenheden, die niet op de agenda van de gemeenteraad 
staan. Op deze mondelinge vragen wordt ten laatste tegen de volgende zitting geantwoord. 
 
Er werden geen mondelinge vragen gesteld.  
 
De behandeling van de vragen wordt opgenomen in het zittingsverslag. Het zittingsverslag is een 
audio/video-opname van de zitting en is raadpleegbaar via I babs/raadsinformatiesysteem en de 
gemeentelijke website.  
 
 
 

De Voorzitter sluit de openbare zitting. 

 
 [SIG01] [SIG02] 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Sandra Denis. Jan Schouwaerts. 
 Algemeen Directeur. Voorzitter gemeenteraad. 


